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Uw vraag: Ambtelijke beantwoording/toelichting:

1 CDA Koggenland 1 5 WOO: De mogelijkheid om samen te werken met andere gemeentes 

aangaande de afhandeling van aanvragen wordt onderzocht. Om 

samenwerking met welke gemeentes zou dit gaan? Is dit alleen binnen de 

WF 7, of ook hierbuiten? 

De samenwerking geldt alleen binnen de WF7.

2 GBK 1 7 I/S ?  We nemen aan dat dat Incidenteel / Structureel betekent. Klopt deze 

aanname? 

Ja, uw aanname is juist.

3 CDA Koggenland 2 12 NPO lokale initiatieven: stimuleren taal-/leesbevordering. Is het project Dbos 

al gestart? Zo ja, wat zijn de ervaringen hiermee?

Dbos gaat in schooljaar 23/24 voor 6 scholen gefaseerd van start. Na afloop van genoemd 

schooljaar hopen wij de eerste ervaringen te kunnen delen.

4 PvdaGroenlinks 2 13 Hervormingsagenda Jeugd Aangegeven wordt dat Landelijk in 2024 en 2025 

er 385 miljoen meer beschikbaar komt voor deze jaren. De inkomsten voor 

Koggenland worden nog berekend. Kunt u toch globaal aangegeven aan 

welke orde van grote we moeten denken voor Koggenland. Kunt u tevens 

aangegeven of dit dan een verbetering van het saldo van de begroting gaat 

opleveren of dat er nieuwe uitgaven opgenomen moeten worden? Als het 

om nieuwe uitgaven gaat kunt u dan een beschrijving geven van de zaken 

waaraan wij moeten denken.

Via de meicirculaire 2023 heeft Koggenland voor Jeugdzorg € 1.112.000 extra ontvangen en 

€ 671.000 over 2025. Voor 2026 en 2027 is een stelpost opgenomen ter hoogte van 75%  

van het verwachte bedrag aan "extra" inkomsten tbv Jeugdzorg. De stelpost in 2026 is € 

289.000 en in 2027 € 177.000.

Bij daadwerkelijk hogere inkomsten dan de stelpost heeft het een positief effect op het 

begrotingssaldo. 

Wel is het belangrijk om 'er komt meer geld beschikbaar' te nuanceren. Inderdaad komt  in 

2024 en 2025 landelijk 385 miljoen meer beschikbaar voor de jeugdzorg. Feitelijk gaat het 

om een voorgenomen Rijksbezuiniging die voor 2024 en 2025 geschrapt is. De gedachte 

achter het feit om deze bezuiniging niet in 2024 en 2025 door te voeren is dat gemeenten 

de tijd krijgen om de maatregelen uit de Hervormingsgagenda op te pakken en door te 

voeren met de veronderstelling van het Rijk dat deze maatregelen dan leiden tot minder 

uitgaven voor de jeugdhulp in 2026 en verder. De middelen voor 2024 en 2025 blijven 

immers hard nodig om de kosten voor jeugdhulp (denk alleen al aan de forse indexatie van 

de tarieven) te betalen. 

In regionaal verband gaan we de Hervormingsagenda oppakken en de maatregelen uit de 

Hervormingsagenda (al dan niet regionaal)  bezien en implementeren. Implementatie van 

die maatregelen kan in het begin leiden tot (incidentele) kosten. 

Technische vragen Perspectiefnota Technische vragen Perspectiefnota Technische vragen Perspectiefnota Technische vragen Perspectiefnota 

2023-20272023-20272023-20272023-2027
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5 CDA Koggenland 2 17 Combinatiefunctionaris: wat is een combinatiefunctionaris en wat doet 

hij/zij?

Met de Brede Regeling Combinatiefuncties wordt deelname aan sport en cultuur verbonden 

met ten minste één andere sector, zoals de zorg of het onderwijs. Het realiseren en 

uitvoeren van deze verbinding wordt gedaan door een combinatiefunctionaris. De taak van 

combinatiefunctionaris kan op verschillende manieren worden ingevuld, daarom zijn er 6 

profielen opgesteld. Het profiel dat het beste aansluit bij de situatie in Koggenland is het 

profiel van buurtsportcoach. 

De Buurtsportcoach heeft een uitvoerende rol, welke wordt aangestuurd door de sportraad 

Koggenland. De Buurtsportcoach  houdt zich bezig met het verbeteren van bestaande 

activiteiten met als doel om: 

(1) voor zoveel mogelijk mensen een leven lang (inclusief) sporten en bewegen mogelijk te 

maken, 

(2) lokale verbindingen tot stand te brengen en uit te bouwen en 

(3) sport- en beweegaanbieders duurzaam te versterken en innoveren. 

Vanaf 2023 zal hieraan de rol van Coördinator Sport en Preventie worden toegevoegd.  

Deze coördinator realiseert de verbinding tussen thema's en onderdelen binnen de Brede 

SPUK gezondheid, sport en bewegen en sociale basis.

6 PvdaGroenlinks 2 17 Opvang Ontheemden oekraine. Aangegeven wordt dat " het restant van 

2022 van 2,1 miljoen wordt overgeheveld naar 2023. Bij de behandeling van 

de rekening hebben we geconstateerd dat deze middelen op de balans zijn 

geplaats als nog te besteden. Welke concrete bestedingen verwacht u in 

2023 voor 2,1 miljoen te gaan doen?

dat valt op dit moment niet te zeggen. We zijn in gesprek met de verhuurder over mogelijke 

verlenging van het huurcontract, als dat niet doorgaat zullen we deze gelden moeten gaan 

gebruiken om passende opvang te kunnen realiseren.
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7 GBK 2 19 Jeugdzorg 2024 e.v. : graag zien we een onderbouwing, m.n. van de trend 

die hiervoor als uitgangspunt is gebruikt.  

Voor de berekening voor zowel Jeugd als Wmo voor 2024 is rekening gehouden met de 

trend dat het indexeringspercentage voor de overeenkomsten Jeugd en Wmo de afgelopen 

jaren is gestegen, verwacht wordt dat deze trend zich aankomende jaren doorzet. Het 

voorlopige indexeringspercentage voor 2024 van 6,63% is gebruikt.  Daarnaast houden we 

rekening met een constante toename van 2% van het aantal voorzieningen omdat we zien 

dat ook in het aantal voorzieningen een stijgende lijn zit. Deze stijgende lijn zit niet alleen in 

het aantal voorzieningen maar ook de complexiteit van de hulpvraag.

Vanaf 2025 worden de inkomsten vanuit het gemeentefonds op basis van constante prijzen 

geraamd. Hier tegenover ramen we de lasten voor 2025 en verder ook op basis van 

constante prijzen. Op dit moment weten we immers niet wat de indexering wordt en in 

hoeverre het aantal voorzieningen blijft toenemen. De exacte bedragen nemen we mee in 

de begroting 2025.

8 GBK 2 19 WMO 2024 e.v. :  graag zien we een onderbouwing, m.n. van de trend die 

hiervoor als uitgangspunt is gebruikt.   

Voor de berekening voor zowel Jeugd als Wmo voor 2024 is rekening gehouden met de 

trend dat het indexeringspercentage voor de overeenkomsten Jeugd en Wmo de afgelopen 

jaren is gestegen, verwacht wordt dat deze trend zich aankomende jaren doorzet. Het 

voorlopige indexeringspercentage voor 2024 van 6,63% is gebruikt.  Daarnaast houden we 

rekening met een constante toename van 2% van het aantal voorzieningen omdat we zien 

dat ook in het aantal voorzieningen een stijgende lijn zit. 

Vanaf 2025 worden de inkomsten vanuit het gemeentefonds op basis van constante prijzen 

geraamd. Hier tegenover ramen we de lasten voor 2025 en verder ook op basis van 

constante prijzen. Op dit moment weten we immers niet wat de indexering wordt en in 

hoeverre het aantal voorzieningen blijft toenemen. De exacte bedragen nemen we mee in 

de begroting 2025.

9 CDA 3 26 15 Hogere bijdrage reserve onderhoud wegen t.b.v. gladheidsbestrijding: 

Onderhoud wegen zou voor 12 jaar budgetneutraal worden uitgevoerd. Met 

deze verhoging wordt dit teruggebracht naar 8 jaar. Hoe wordt dit nu voor 

de overige 4 jaar gedekt? Is daar al over nagedacht? 

Afgelopen winter was qua gladheidsbestrijding gemiddeld (20 strooibeurten). De kostprijs 

van het contract van RWS was afgerond € 126.000 terwijl in de business case overdracht 

wegen uitgegaan is van € 35.000. Dit heeft ons doen besluiten om de coördinatie en 

uitvoering gladheid op een andere wijze in te vullen. Wij hebben een ondernemer uit onze 

gemeente bereid gevonden om de uitvoering gladheid uit te voeren voor seizoen 2023-

2024 voor afgerond €44.000. Dit betekent weliswaar nog steeds een lichte overschrijding 

van het bedrag waar in de business case rekening mee is gehouden maar dit geringe 

verschil kan worden opgevangen waardoor weer kan worden uitgegaan van 12 jaar 

budgetneutraal. 
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10 CDA 3 27 g Bijdragen nutsbedrijven: Heeft deze bijdrage de asfalt 

herstelwerkzaamheden volledig gedekt? 

Deze bedragen zijn kostendekkend.

11 GBK 3 27 Kosten strooizout. Was dit over het hoofd gezien? Of zijn er andere redenen 

waarom deze post zoveel hoger uitvalt? 

Dit betreft niet het strooizout zelf maar de kostprijs van het contract van RWS. Deze is veel 

hoger uitgevallen dan het bedrag wat is opgenomen in de business case overdracht wegen. 

De kostprijs van het contract van RWS was afgerond € 126.000 (voor een gemiddelde 

winter qua strooien) terwijl in de business case overdracht wegen uitgegaan is van € 

35.000. Dit heeft ons doen besluiten om de coördinatie en uitvoering gladheid op een 

andere wijze in te vullen. Wij hebben een ondernemer uit onze gemeente bereid gevonden 

om de uitvoering gladheid uit te voeren voor seizoen 2023-2024 voor afgerond € 44.000. 

12 VVD 3 31 * In de perspectiefnota lezen we dat het Kunst- en Cultuurbeleid is 

vastgesteld. (Blz 27) Wanneer er op de site gezocht wordt naar dit beleid 

vind men geen document. 1. Wat is de huidige status van dit 

beleidsdocument?

Deze vraag verwijst naar het hoofdstuk 'Nieuw beleid'. Bij instemming met het opgenomen 

nieuw beleid, waaronder het opstellen van Kunst- en cultuurbeleid, en de daarbij hordende 

financiële consequenties worden deze verwerkt in de begroting 2024. 

Het streven is om het Kunst- en Cultuurbeleid in 2024 vast te stellen.

13 CDA Koggenland 2 31 Jeugd 0-23; instandhouding voorschoolse voorzieningen: Is het nader 

onderzoek naar het in stand houden van kleine locaties peuteropvang al 

gestart? Wanneer is dit afgerond? Wanneer kunnen wij daar de resultaten 

van verwachten?

In het 3e kwartaal 2023 staat er opnieuw een overleg gepland met de aanbieder (Scio). 

Hiermee hopen we meer zicht te krijgen op de actuele cijfers, een nadere specificatie per 

kern/locatie en een toekomstperspectief i.r.t. de instandhouding van de voorschoolse 

voorzieningen op de lange termijn. Op basis hiervan kan dan een vervolgstap gezet worden 

in het verdere onderzoek waarvan de resultaten voor het einde van 2023 bekend moeten 

zijn.

14 CDA 2 37 14 opstellen recreatiegids om Koggenland op de kaart te zetten. Wat 

moeten we ons hierbij voorstellen? Gaat dit bijvoorbeeld om een huis aan 

huis gids?

Dat is een van de mogelijkheden. T.z.t. wordt de exacte vormgeving (fysiek/ digitaal) en 

invulling nader onderzocht in samenspraak met bijvoorbeeld het Recreatieschap en het 

inwonerpanel. 
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15 CDA 3 37 17 verkeersbordeninventarisatie: Ik neem aan dat dit wordt gevolgd door 

het aanvullen van de ontbrekende en het weghalen van overbodige borden. 

Wanneer gaat dat gebeuren en zijn de geschatte kosten hiervan al bekend?

Uit de verkeersbordeninventarisatie komt inderdaad een actielijst met borden die 

verwijderd kunnen/moeten worden en borden die geplaatst moeten worden. Wat de 

kosten hiervan zijn en wanneer dit uitgevoerd wordt is afhankelijk van de resultaten van de 

inventarisatie en in hoeverre  onze buitendienst het kan uitvoeren. Om zoveel mogelijk in 

eigen beheer te kunnen uitvoeren en daarmee de kosten zo laag mogelijk te houden is de 

insteek dat deze werkzaamheden verspreid worden over meerdere jaren. 

16 CDA 3 38 Ondernemersfonds: Wat is hier de functie/bedoeling van? Gaat het ook om 

ondersteuning van lokale initiatieven/projecten door het 

ondernemersfonds? 

Samen met de Koggenlandse ondernemersvereniging verkennen we de mogelijkheden van 

een Ondernemersfonds. Op basis daarvan wordt bepaald of we een Ondernemersfonds 

gaan oprichten en hoe dit verder ingevuld wordt. Dit wordt  t.z.t. ter besluitvorming 

voorgelegd aan de raad. 

17 PvdaGroenlinks 4 (Kaders) 38 Mentale gezondheid jongeren voortgezet onderwijs Voor dit onderwerp 

wordt jaarlijks 87.000 eur uitgetrokken. Hoe groot is het bedrag per leerling 

voortgezet onderwijs uit koggenland? Kunt beschrijven waar dit programma 

uit bestaat? We zijn nieuwsgierig naar de concrete activiteiten die hiervoor 

worden aangebonden in Koggenland. Graag een nadere toelichting.

Tot op heden is op de voortgezet onderwijs scholen geen structurele aanwezigheid van 

externe expertise (op het gebied van mentale gezondheid). Zo heeft gedurende de 

coronaperiode met dekking vanuit de NPO-middelen een pilot gedraaid met positieve 

resultaten waarbij op een 5-tal voortgezet onderwijs scholen ggz-expertise is toegevoegd. 

Dit om uitval van leerlingen door emotionele en psychische problemen te voorkomen. 

Met de piramide van ondersteuning is het voorstel om de expertise van diverse partijen op 

de voortgezet onderwijs structureel en eenduidig te borgen. Onderdelen van deze 

ondersteuning is o.a. jongerenwerk, schoolmaatschappelijk werk, verzuimbegeleiding en 

GGZ.

De kosten voor dit regionale project worden verdeeld op basis van inwoneraantal en niet 

per voortgezet onderwijs leerling en zijn begroot op extra € 87.000,- per jaar. Het gaat 

hierbij om de financiering van de inzet voor verzuimbegeleiding, het jongerenwerk en de 

GGZ. Voor de inzet van het schoolmaatschappelijk werk is er in 2023 een nieuw regionaal 

convenant vastgesteld en afspraken gemaakt. Deze kosten zijn reeds opgenomen in de 

begroting. 
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18 PvdaGroenlinks 4 (Kaders) 38 Formulierenbrigade Obdam Kunt u aangegeven welk meetbaar resultaat u in 

2023 en 2024 wilt bereiken voor extra inzet van 10.000? Wanneer is de pilot 

een succes? 

De Formulierenbrigade (FB) heeft een belangrijke signalerings- en doorverwijsfunctie. Door 

de toename van het aantal bezoekers en hulpvragen aan de FB in de Goorn in de afgelopen 

twee jaar verwachten we met een extra spreekuur in Obdam de bereikbaarheid te 

vergroten, het aantal bezoekers te spreiden en daarmee de (digitale) zelfredzaamheid van 

de bewoners positief te beïnvloeden. Om te kunnen beoordelen of deze voorziening ook in 

Obdam een succes zal worden, zal genoemd spreekuur minimaal 2 jaar in gebruik genomen 

moeten worden. Na afloop van het tweede jaar (eind 2025) kan dan op basis van een 

evaluatie beoordeeld worden of dit spreekuur gecontinueerd moet worden.

19 PvdaGroenlinks 4 (Kaders) 39 Beschoeiingen woningbedrijf. De kosten voor de beschoeiingen worden 

gepresenteerd als kosten Openbare Ruimte. De verantwoordelijkheid voor 

deze beschoeiingen ligt bij het woningbedrijf. Welke technische reden is er 

om de beschoeiingen hier te presenteren in plaats van als onderdeel van de 

begroting van het woningbedrijf?

De kosten beschoeiingen woningbedrijf worden opgenomen in de exploitatiebegroting van 

het Woningbedrijf. De kosten op pagina 39 betreffen andere beschoeiingen in de openbare 

ruimte.   

20 PvdaGroenlinks 4 (Kaders) 39 Ondernemersfonds. Aangegeven dat de voorstel is om een 

ondernemersfonds in te voeren. Een veel gebruikte vorm voor de 

financiering van een ondernemersfonds is dat op verzoek van de 

ondernemers er een opslag wordt vastgesteld op de OZB tarieven voor niet 

woningen (eigenaren en gebruikers) en deze opslag na aftrek van de 

gemeentelijke perceptiekosten beschikbaar wordt gesteld. Kunt u aangeven 

of: a. op welke wijze het draagvlak voor één ondernemersfonds voor heel 

Koggenland is gaat worden vastgesteld? b. Hoeveel de opslag op de OZB 

tarieven eigenaren en gebruikers niet woningen moet zijn om de 

opgevoerde 60.000 te dekken uit de OZB-opbrengst. c. of er een technisch 

bezwaar is deze kosten via  tijdelijke opslag op de OZB tarieven 2024 te 

dekken?

De kosten die in de perspectiefnota genoemd staan, zijn voor het inhuren van een extern 

bureau die de ondernemersvereniging, overige mogelijke betrokkende en de gemeente kan 

voorzien in begeleiding op dit onderwerp.

Samen met de Koggenlandse ondernemersvereniging verkennen we de mogelijkheden van 

een Ondernemersfonds. Op basis daarvan wordt bepaald of we een Ondernemersfonds 

gaan oprichten en hoe dit verder ingevuld wordt. Dit wordt  t.z.t. ter besluitvorming 

voorgelegd aan de raad. 

21 PvdaGroenlinks 6 (Financieel 

totaalbeeld)

42 het ravijnjaar wordt voor 2026 en 2027 gepresenteerd als even nadelig. Kunt 

u een splitsing aanbrengen in voor welk bedrag dit de zogenaamde 

opschalingskorting betreft en voor welke jaar dit de andere uitnames uit het 

GF van Rutte IV betreft?

Voor de berekening van de Algemene Uitkering werken wij met de applicatie PAUW. Pauw 

geeft ons inzicht wat de gevolgen zijn voor Koggenland, zo ook voor de meicirculaire 2023. 

Uit deze berekening blijkt niet 1 op 1 waar het ravijnjaar uit bestaat. Wel is inzichtelijk dat 

het Ravijn voor Koggenland een omvang heeft van circa 2,2 miljoen met ingang van 2026. 
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22 PvdaGroenlinks  6 

(Financieel 

totaalbeeld)

43 Kunt u aangeven welke verbetering in de begroting optreed als de 

kostendekkendheid van de tarieven voor de begraafplaatsen geleidelijk aan 

wordt verhoogd naar 80%? Kunt u daarbij tevens aangegeven welk deel van 

de begroting van de begraafplaatsen wordt besteed aan de reguliere 

instandhouding van de begraafplaats waarvoor in het verleden 

afkoopsommen zijn ontvangen maar niet zijn gereserveerd?

1e vraag: De kostendekkendheid van begraafplaatsen is laag. Doordat er steeds minder 

mensen kiezen voor begraven dalen de inkomsten, maar de kosten voor het onderhoud van 

de begraafplaatsen nemen nauwelijks af. Het verhogen van de tarieven zal leiden tot nog 

minder begrafenissen. De gemeente heeft een maatschappelijke plicht om de bestaande 

begraafplaatsen te onderhouden/instand te houden, maar een volledige of hoog 

percentage kostendekkendheid is niet realistisch en zal dus niet leiden tot een verbetering 

in de begroting. 

2e vraag: in het nog te vast te stellen MJOP begraafplaatsen staat dat er jaarlijks 39.000 

wordt onttrokken aan de voorziening om de interne loonkosten te dekken. In de begroting 

staan de kosten van derden opgenomen. Dit is bedoelt voor grafdelvingen en dergelijke. De 

inkomsten van afkoopsommen zijn lager. Dit is ook de reden dat er gekeken wordt naar de 

toekomst van de begraafplaatsen. Dit bespreekpunt komt ook aan de orde in het kader van 

de vaststelling van het MJOP Begraafplaatsen.

23 GBK 2 13 en 14 Beide verenigingen hebben aangegeven dat de indruk bestaat dat het 

aantal (ernstige) blessures bij de gebruikers is toegenomen. Een deel van 

hun leden geeft aan uit angst voor blessures liever niet meer op het 

kunstgras te willen spelen. Vraag : is dit onderbouwd? Graag een 

toelichting. Daarnaast : hoe kan het dat conform NOC/NCF eisen i gekeud en 

dat dit verschillende uitkomsten oplevert? 

De onderbouwing van het aantal (ernstige) blessures is de berichtgeving die de gemeente 

van de vereniging heeft ontvangen. Er is geen onderzoek door de gemeente uitgevoerd naar 

het aantal blessures en of de toplaag van het kunstgrasveld hiervan de oorzaak is. De 

kunstgrasvelden zijn aangelegd in de periode 2009-2011. Met een afschrijving van 10 jaar is 

de theoretische levensduur van de toplaag met 2 tot 4 jaar verlengd. Tussen de keuringen 

op de gebruiksnorm in 2022 en 2023 zit een relatief korte periode. De aanname is dat de 

levensduur van de toplaag en het intensief blijven gebruiken van de kunstvelden heeft 

geresulteerd een verschil tussen de  uitkomsten van de keuringen. Aanvullend gaat de 

keuring op de gebruiksnorm niet alleen over veiligheid. De keuring bevat ook een toetsing 

van de speleigenschappen van het kunstgrasveld.

24 CDA 3 21 en 22 Stimulering natuur inclusieve woningen: voor het opzetten van een 

soortenmanagementplan gaan kosten worden gemaakt van ong. € 150.000. 

Komt hier nog een raadsvoorstel voor? 

ja, hier komt t.z.t een raadsvoorstel voor.
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25 PvdaGroenlinks 4 (Kaders) 29/30 Aangegeven wordt dat er verschillende indexaties zijn toegepast. Kunt 

aangeven met welk percentage de structurele subsidies zijn verhoogd in 

2023 en in 2024? 

In 2023 zijn de indexaties toegepast binnen het vastgestelde subsidieplafond 2023. Voor 

jeugd zijn de subsidies met 9,9 procent geïndexeerd. De indexatie van het subsidieplafond 

2024 wordt in de raad van november aangeboden om vast te stellen.

26 PvdaGroenlinks  6 

(Financieel 

totaalbeeld)

41+42 Onduidelijk is welke deel van de bedragen op pagina 41 zijn verwerkt in het 

financieel overzicht 2023-2027. Het lijkt te gaan om een bedrag van 0,9 

miljoen in 2026. Om een scherp beeld te krijgen van het financieel 

vooruitzicht inclusief deze investeringen krijgen wij graag een 

verduidelijking.

Uw vraag is ons niet geheel duidelijk. Wij zijn ervanuit gegaan dat u op zoek bent naar het 

bedrag aan kapitaallasten vanuit de meerjareninvesteringsbegroting er wel of niet 

onderdeel zijn van het gepresenteerde financieele perspectief 2023-2027.  

De meerjareninvesteringsbegroting leest u terug in hoofdstuk 5. In dit overzicht leest u 

onder het kopje "(Vervangings) investeringen (reeds opgenomen in de 

(meerjarenbegroting)"  de investeringen die reeds zijn opgenomen in de begroting en 

daarmee in het financieel perspectief 2023-2027. De investeringen die nog geen onderdeel 

zijn van het financieel perspectief leest u onder het kopje "Investeringen nog niet 

opgenomen in de Begroting" . Het totaal van de kapitaallasten vanuit de Investeringen nog 

niet opgenomen in de Begroting betreft in 2026 inderdaad afgerond € 900.000.

Daarnaast zijn eventuele rentelasten als gevolg van nieuwe geldleningen t.b.v. de 

investeringen ook nog geen onderdeel van het huidige perspectief. 

8



27 CDA Koggenland 1 5 en 6 Verkiezingen: Er is een signaal afgegeven over het verloop van het proces bij 

de kiesraad en het ministerie van Biza. Is hier een rectie op gekomen? Zo ja, 

hoe gaat dit nu verder? 

1) Verbeteringen van de uitvoerbaarheid van het verkiezingsproces, waarvoor een wijziging 

van de Kieswet nodig is of waarvan de invoering meer tijd vraagt. Op 6 april jl. heeft er een 

evaluatiemoment plaatsgevonden met het ministerie van BZK, de NVVB en de Kiesraad. 

Koggenland was hierbij aanwezig en heeft toen een duidelijk signaal afgegeven over het 

telproces. Bovengenoemde partijen hebben periodiek overleg met elkaar en informeren 

gemeenten over de voortgang. Er wordt gesproken over oplossingen langs twee sporen:1) 

Verbeteringen van de uitvoerbaarheid van het verkiezingsproces, waarvoor een wijziging 

van de Kieswet nodig is of waarvan de invoering meer tijd vraagt.

2) Verbeteringen waar geen wetswijziging voor nodig is en die daarmee relatief snel kunnen 

worden gedaan, zoals de verbetering van informatievoorziening aan gemeenten en de 

ondersteuning bij het gebruik van OSV2020.

In het bestuurlijk overleg is geconcludeerd dat mogelijke verbeteringen van de 

uitvoerbaarheid (en waarvoor een aanpassing van de Kieswet nodig is) in de komende 

periode verder moeten worden uitgewerkt. Eind augustus is opnieuw bestuurlijk overleg 

over dit onderwerp. Het ministerie van BZK stuurt vervolgens in september de evaluatie aan 

de Tweede Kamer en informeert dan ook de gemeenten hierover.

28 CDA Koggenland 1 9 en 28 nr 11: informatieplan: Er is een krediet van € 746.000 beschikbaar gesteld. In 

dit krediet is € 45.000 opgenomen niet geactiveerd mag worden. Waarom 

mag dit bedrag niet geactiveerd worden? Graag een uitleg. 

De hard- en software kosten vanuit het Informatieplan 2023 worden geactiveerd en 

afgeschreven. 

Binnen de € 745.500 is voor € 45.000 aan exploitatieposten opgenomen welke vanuit de 

BBV richtlijnen niet geactiveerd mogen worden. Dit zijn de kosten voor projectleiding en 

voor data gedreven werken.

29 VVD niet bekend niet 

bekend 

* Inmiddels zijn de wegen overgenomen door de gemeente. Er zijn de 

afgelopen jaren diverse particulieren verzoeken gedaan door inwoners. 

Bijvoorbeeld het aanbrengen van witte randen op het wegdek van het 

zeugenpad Avenhorn. 1. Kunnen we hiervan een overzicht inzien met een 

planning wanneer deze verzoeken uitgevoerd worden? 

2. Is het mogelijk deze verzoeken te delen in “de Kogge” zodat de inwoners 

hiervan op de hoogte gebracht worden? 

Wij hebben geen overzicht van verzoeken die bij het hoogheemraadschap en de gemeente 

zijn ingediend en hebben hier dus ook geen planning van. Als er een verzoek bij de 

gemeente wordt ingediend dan behandelen wij deze uiteraard en gaan wij na of het 

verzoek uitgevoerd kan worden.                                                                                                  
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30 CDA Koggenland raadsvoorstel van de perspectiefnota:

Onder de structurele bijdrage eigen woningbedrijf wordt voorgesteld een 

bedrag van  € 697.000 aangaande de vervallen verhuurdersheffing te laten 

vervallen aan de algemene dienst.

Onze vraag hierover is: is de verhuurdersheffing meegenomen in de 

huurverhogingen over de afgelopen jaren? Met andere woorden: hebben de 

huurders van de woningen van ons woningbedrijf een hogere huur betaald 

omdat hierin (een deel) van de verhuurdersheffing werd meegenomen?

De verhuurdersheffing heeft geen invloed op de huurverhoging. Dit is niet door ons 

doorbelast aan de huurder doormiddel van de huurverhoging.

De maximale huurverhoging wordt ons voorgeschreven door de Rijksoverheid en is 

gerelateerd aan de inflatie. Met de overige woningcorporaties in Westfriesland wordt de 

gemiddelde huurverhoging afgestemd.
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